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رویداد

پاسخ سازمان سنجش به »شهروند« درباره ماجرای تحميل 1300 دانشجو به دانشگاه تهران:

به زودی جوابیه می دهیم
2000 ملکی که باید واگذار شود

معاون نظارت شــورای شــهر تهــران از گزارش 
شناسایی و بازپس گيری املاک شهرداری در شورای 
شهر خبر داد. به گزارش رویداد 24، افشين حبيب زاده 
در مورد املاک شهرداری تهران که حق بهره برداری 
از آنها به افراد غيرسپرده شده است، گفت: »براساس 
آخرین بررســی های انجام شده توســط شهرداری 
تهران تاکنون حدود 2۰۰۰ ملک شناســایی شده 
که حق بهره برداری از آن به افراد غيرســپرده شده. 
براساس مصوبه شورای شهر، سازمان املاک باید تمام 
املاکی را که به طرق مختلف به افراد غيرواگذارشده، 
شناسایی کند و به صحن آورده و برای همه آنها از شورا 

مجوز واگذاری بگيرد.«

 
کدام تحریم ها علیه ایران دوباره اعمال شدند

گزارش تصویری
پس از 6ماه وقفه، خبرگزاری ها فعاليت شان را در مهمترین اپليکيشن ارتباطی از سر گرفتند

کامبک فارس و ایسنا به تلگرام!
»خبرگزاری فارس با احترام به بخشــنامه دولت مبنی بــر ممنوعيت فعاليت نهادها و 
موسسات دولتی و غيردولتی در تلگرام، حمایت از پيام رسان های داخلی و رفع انحصار فضای 
مجازی از پيام رســان های غيرایرانی فعاليت کانال های خبری خود اعم از کانال کشوری، 
فارس پلاس، کانال ورزشی، کانال بين الملل و کانال های استانی را صرفا در پيام رسان های 
ایرانی ادامه می دهد.« ســی ویک فروردین بود که خبرگزاری فارس با این پســت و اعلام 
کانال های رسمی اش در اپ های داخلی به کار خود در تلگرام پایان داد. کانال هایی که هيچ 
کدامشان به اندازه کانال تلگرامی اش »نگرفت« و پس از 6ماه و چند روز، به خانه اصلی اش 
بازگشته اســت، درحالی که حدود ۵۰۰ هزار نفر ریزش داشته و مدیرعاملش در نخستين 
پست پس از بازگشت گفته: »وزارت ارتباطات و قوه قضائيه، دو پيام رسان طلاگرام و  هاتگرام 
را قانونی می دانند و فيلتر نکرده اند، بنابراین برای فعاليت در این پيام رسان ها، منعی برای 
خبرگزاری فارس نيست. مهلت اعلام شده به نسخه های داخلی تلگرام پایان یافته و با توجه به 
ادامه فعاليت عادی و بدون اعمال فيلترینگ این پيام رسان ها، ظاهرا مشکل مجوز آنها توسط 
وزارت ارتباطات برطرف شده است، بنابراین ما هم منعی برای ادامه فعاليت در آنها نمی بينيم. 
اگر نهادهای قانونی درباره فعاليت این دو پيام رسان، تصميم دیگری بگيرند، طبعا خبرگزاری 
هم از آن تبعيت خواهد کرد.« پس از این کامبک طلایی و  هات، خبرگزاری ایســنا هم از 
موقعيت استفاده کرد و 3۰ دقيقه بعد، فعاليتش را در تلگرام )نسخه های ایرانی اش( آغاز کرد. 

همين روزها باید منتظر بازگشت بقيه خبرگزاری ها و سایت های مشهور باشيم...

مقصر مرگ عقاب ها چه کسی بود؟
هفته گذشته تصویری منتشر 
شــد از مــرگ دســته جمعی 
عقاب هایی کــه روی زمين افتاده 
بودند و در فاجعه ای عجيب جان 
داده بودند. یکــی دو تایی هم در 
حال جان دادن بودند اما در تصویر 
ویدیویی مشخص نبود که ماجرا از 
چه قرار است. بعد از انتشار تصاویر 

مربوط به این ماجرا، مشخص شــد که این فاجعه در گردنه غنيمی واقع در سروستان 
استان فارس اتفاق افتاده است. دوستداران محيط  زیست بشدت نگران بودند و کاربران 
شبکه های اجتماعی هم از این واقعه تلخ ابراز ناراحتی می کردند. در روزهای بعد از انتشار 
این تصاویر مشخص شد که مرگ دسته جمعی عقاب ها به خاطر مسموميت بوده است. 
عقاب ها لاشه های مرغ هایی را شکار کرده و طعمه قرار داده اند که مسموم بوده اند. هر چند 
باشگاه خبرنگاران گزارش داده هنوز هم علت قطعی این فاجعه مشخص نشده اما حالا بعد 

از گذشت چندین روز ابعاد دیگری از ماجرا رصد شده است که در ادامه می خوانيد.
چرا عقاب ها مرغ مسموم خوردند؟

در نخستین واکنش به خبر اداره حفاظت محیط  زیست شهرستان سروستان زیر سوال 
رفت اما اشاره ای به دلایل کلیات فاجعه مرگ دســته جمعی عقاب ها نشد. در حالی  که 
واقعیت از این قرار است که نابودی زیستگاه این پرندگان باعث شده آنها به سکونتگاه های 
انســانی نزدیک و به جهت روند بی رویه ماهیگیری، با طعمه های کمتری برای شــکار 
مواجه شوند. به همین جهت چرخه زیستی آن چنان بر هم خورده که به ناچار به تغذیه از 
پس مانده های غذایی انسان ها روی آورده اند؛ پس مانده های مرغداری ها و دامداری ها که 
مشخص نیست، آلوده به چه نوع سمومی بوده است. به این ترتیب هر چقدر که محیط بانان 
استان فارس که تعدادشان به 200 نفر می رسد، تلاش خود را در جهت حفظ و حراست از 
این گونه ها به کار بگیرند، باز هم نمی توانند مانع از بر هم زدن چرخه  حیات شان از سوی ما 
باشند. هر چند هنوز هم هستند انسان های دوستدار محیط زیستی که تلاش می کنند به 
وسع خود مانع از این فجایع شــوند. چنانچه مرادی، معاون فنی سازمان حفاظت محیط  
زیست استان فارس عنوان کرده است: »مسئولیت پذیری این افراد و اقدام به موقع باعث 

نجات 8 عقاب صحرایی که در آستانه مسمومیت بودند، شد.«

شهروند| »گودی« که کنار ســالن همایش های 
برج ميلاد حفر شــده، بار دیگر بر ســر زبان ها افتاده 
است. در این راستا، رئيس پليس پایتخت دیروز درباره 
زمين گودبرداری شــده در مجاورت برج ميلاد که به 
گفته یکی از نمایندگان شورای شهر تهران در اختيار 
نيروی انتظامی است، گفته: »در این زمينه اختلافی 
ميان بنياد تعاون ناجا و یکی از معاونت های شهرداری 
وجود داشت و جلساتی برگزار شده و دوطرف به نتایج 
خوبی هم رسيده اند.« سردار حسين رحيمی با اشاره 
به حضورش در برخی از جلســات مربوط به پيگيری 
این مســأله گفته: »قرار بوده بنياد تعاون ساختمانی 
آن جا بسازد که مجوزش صادر نشد و تا جایی که من 
خبر دارم و موضــوع را دنبال می کنــم، نتایج خوبی 

حاصل شده است.«
گود دوباره سر زبان ها افتاد

 کمتر از یک مــاه پيش بود که یکــی از نمایندگان 
شورای شــهر تهران در تذکری بر لزوم توجه به گود 
رهاشــده در کنار برج ميلاد تأکيــد و اعلام کرد که 
این گود در دســت نيروی انتظامی اســت. موضوعی 
که رئيس پليــس پایتخت توضيحاتــی را درباره آن 
ارایه کرده اســت. زهرا نژادبهرام، عضو هيأت رئيســه 
شورای شهر تهران در هفته ناجا بر لزوم توجه به گود 
رهاشده برج ميلاد که در دست نيروی انتظامی است، 
تأکيد کرده و گفته بود: »یکی از این گودهای پرخطر، 
گود کنار برج ميلاد اســت که لازم می دانيم از نيروی 
انتظامی بخواهيم هر چه ســریع تر فکری به حال این 

موضوع کند.«
پروژه ربطی به ناجا ندارد

یک عضو اصلاح طلب شــورای شــهر تهــران در 

مورد ماجــرای گود به جا مانــده در کنار برج ميلاد 
به »شــهروند« می گویــد: »این پــروژه ارتباطی به 
ناجا ندارد، بلکــه تفاهمنامه ای بــوده که بين یکی 
از معاونت هــای شــهرداری تهران با بنيــاد تعاون 
ناجا بســته شده اســت. این موضوع البته مربوط به 
ســال هایی اســت که محمدباقر قاليباف شــهردار 
تهران بوده اســت. قرار بوده که دو نهاد بنياد تعاون 
ناجا و یکی از معاونت های شهرداری تهران به صورت 
مشــارکتی در احداث این پروژه بــه یکدیگر کمک 
کنند که بنا به دلایلی این پروژه تکميل نشــده و در 
همان مرحله گودی به جا مانده اســت.« سيدحسن 
رســولی در ادامه می گویــد: »آن چه در ســخنان 
نژادبهــرام مبنی بر اینکه این پــروژه در اختيار ناجا 
گذاشته شــده را ناشی از سوء برداشــت می دانم. به 
دليل اینکه این پروژه ربطی بــه ناجا ندارد، بلکه در 

بحث ایمنی است که نام ناجا در ميان است.«  
وضعيت اضطراری »گود«

افشين حبيب زاده، رئيس کميسيون عمران شورای 
شــهر تهران نيز در این مورد  گفته: »قرار بود در این 
گود هتل ساخته شــود، اما به دليل تغيير طرح، هنوز 
تغييرات به تأیيد کميســيون ماده ۵ و شــورای عالی 
معماری و شهرسازی نرسيده و نمی توان ساختمانی 
در این گود بنا کرد. لذا پيمانکار یا مالک که شهرداری 
اســت، باید تا تأیيد طرح،  نســبت به تقویت نيلينگ 
اقدام کنند.« حبيب زاده با اشــاره به موانعی که برای 
احداث ســاختمان در این گود وجود دارد، گفته: »از 
یک طرف وضع گــود در مرحله اضطراری قرار گرفته 
و از طرف دیگر، لازم اســت شهرداری از لحاظ ایمنی 

وارد شود.«

زمين رهاشده در کنار برج ميلاد تهران بار دیگر سر زبان ها افتاد

ماجرای »گود« به جا مانده 
از قالیباف

  عطرزدن آیت الله جنتی در نماز جمعه تهران نظر رسانه ها را به خود جلب کرد. )فارس(

 پایگاه خدمات رایگان پزشکی، دندانپزشکی، مشاوره، روانشناسی، آموزشی، بهداشتی، توزیع 
دارو و مددکاری جمعیت فراگیر »زندگی خوب« در قلعه حسن خان شهر قدس برپا شد. )مهر(

یک  خداپسندانه  اقدام   
مردم  از  که  خشکشویی 
پوشاکی  اگر  کرده  درخواست 
استفاده  قابل  غیر  که  دارند 
تحویل  خشکشویی  به  است 
از  بعد  را  آن  تا  بدهند 
شست وشو و اتو به نیازمندان 

بدهد. )مشرق(

 خودروی گرانقیمت آمریکایی فورد موستانگ در منطقه آزاد انزلی! )مشرق(
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فرهاد دژپسند، وزیر اقتصاد با تأکيد بر اینکه عبور از شرایط تحریم سخت نيست، گفت: »در 4۰ سال اخير در مقابله 
با تحریم ها کارکشته شده ایم. از همه فرصت ها برای مقابله با دشمن در زمينه اقتصاد استفاده خواهيم کرد، چون در 
مقابله با تحریم ها از ابتدای انقلاب اسلامی تجارب خوب و موثری داریم.« او با بيان اینکه برنامه های مناسبی برای 
مقابله با تحریم های اقتصادی تدوین شده است، گفت: »در روز تعطيل نيز کارگروه های اقتصادی فعال، نشست خود را 
برگزار می کنند و از تمام امکانات برای پيشبرد اقتصاد کشور استفاده می کنيم. دستگاه های ذیربط برنامه ریزی کاملی 

برای این موضوع دارند و کمی باید سختی را تحمل کرد، اما مسئولان باید سختی بيشتری را تحمل کنند.«
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در هـر یـک از اتاق های منزل 
یـا محـل کار مکانهـای امـن 
را تعييـن کنيـد. ایـن مکان 
ميـز  یـک  زیـر  می توانـد 
محکـم، یا کنار دیـوار داخلی 

بـه دور از پنجـره باشـد.

روز گذشته ایســنا خبری مبنی بر تحميل 13۰۰ 
دانشــجوی جدید به دانشــگاه تهران منتشر کرد. در 
این خبر به نقل از معاون دانشــجویی دانشگاه تهران، 
دکتر حســين به نژاد، اعلام شــده بود که این جریان 
»بدون اطلاع قبلی و تقاضای دانشــگاه تهران« شکل 
گرفته  است. جریان به این دليل ابعاد وسيع تری پيدا 
می کند که دانشجویان امســال به جهت مشکلی که 
معاون دانشجویی عنوان کرده، با مشکل خوابگاه مواجه 
شده اند. البته حسين  به نژاد در گفت وگوی خود تأکيد 
کرده که  صددرصد دانشــجویان دوره روزانه دانشگاه 
تهران در خوابگاه اســکان پيدا کرده انــد؛ اما به برخی 

دانشجویان نوبت شبانه خوابگاه تعلق نگرفته است.
سهميه ها چگونه وارد شده اند؟

به نژاد در گفت وگوی خود تصریح کرده که برخی از 
دانشجویان تحميلی با کمک سهميه ایثارگران پذیرفته 
شده اند و به سفارش تعدادی از سازمان های حمایتی 
بوده اند. به نژاد در ادامه به افتتاح خوابگاه جدید با کمک 
خيرین و سيستم های بانکی اشــاره کرده اما طبيعتا 
چنين پروژه هایی قادر نخواهد بود که به سرعت اسکان 

دانشجویان بی خوابگاه را برطرف کند. معاون دانشجویی 
همچنين در انتقادی صریح به سازمان سنجش عنوان 
کرده: »متاســفانه امســال به دليل افزایش ظرفيت 
پذیرش دانشجو در دانشگاه تهران که از سوی سازمان 
سنجش آموزش کشــور در دقيقه 9۰ اتفاق افتاد در 
حوزه خدمات دانشجویی با مشکلاتی مواجه شدیم و در 
نتيجه نتوانستيم به همه تقاضاها پاسخ مثبت بدهيم.« 
از آنجا که جمعيت دانشــجویان خوابگاهی دانشگاه 
تهران 12 هزار نفر برآورد شده و اینچنين مشکلی قاعدتا 
به جهت ناهماهنگی نهادهای مختلف ایجاد شده است، 
خبرنگار »شهروند« با روابط عمومی سازمان سنجش 
کشــور تماس گرفت که آنها خواســتار زمانی برای 
بررسی خبر مربوطه شدند. همچنين آنها در پاسخ به 
»شهروند« اعلام کردند که تا فردا نسبت به اعلام این 
خبر که از سوی معاونت دانشــجویی دانشگاه تهران 
عنوان شده، واکنش نشان خواهند داد. روابط عمومی 
سازمان سنجش همچنين تأکيد کرد که واکنش خود 
را به زودی در قالب جوابيه ای رسمی و به شکل عمومی 

منتشر خواهد کرد.

وزیر اقتصاد:  

در مقابله 
با تحریم ها 

کارکشته 
شده ایم


